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ISABEL CARDA NAVARRO 
Isabel té 20 anys i estudia odontologia a la Universitat Sant Vicent Màrtir 

de València. 
És membre de la Penya Xarrà i de la Junta de la Congregació de Filles de 

Maria Immaculada. També forma part de la Cofradía de las Angustias, a 

més de col·laborar també amb la Joventut Antoniana. 
Els actes que destacaria de la setmana de festes són: les ofrenes als 

patrons, les processons, la nit de la xulla, la nit de disfresses, la pujada al 

campanar i el concurs de paelles. 
De les festes li agrada molt la germanor existent entre les penyes, el 

retrobament amb els amics i amb la gent que fa temps que no es veu, així com el sopar i 

l’ambient de carrer. 
Els estudis, principalment en les èpoques d’examen, i el fet d’estudiar fora han suposat una 

dificultat per a pegar el pas endavant, però la il·lusió ha superat tots els entrebancs. 
També li ha ajudat el fet de conéixer representants d’anys anteriors que han viscut aquesta 

experiència que diuen que és inoblidable, i que permet viure les festes des d’una altra 

perspectiva. Perquè diu que és un honor ser representant del seu poble. 
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VERÓNICA FORTUÑO ESPINOSA 
Verónica té 19 anys i està estudiant fisioteràpia a València. És membre de 

la Junta de la Joventut Antoniana, de la Congregació de Filles de Maria 

Immaculada i és professora del seu grup de danses. També forma part de 

la confraria de la Puríssima Sang i Mare de Déu de la Soledat, i del Tercer 

Orde del Carme. 

Per a ella els actes a destacar són l’ofrena a sant Pasqual, la foguera, les 

processons als patrons, la cavalcada de festes i la nit de la xulla, entre 

altres. 

Li agrada l’ambient que caracteritza el poble durant les festes patronals, 

quan els carrers són plens de gent que comparteixen moments d’alegria i germanor, com els bous 

al carrer, la nit d’empedrats, les paelles, el tombet de bou, els dinars i sopars de germanor i el 

castell final de festes. 

El principal significat de ser festera és poder complir un somni que té des de ben menuda i poder 

viure les festes des d’una altra perspectiva. Per a ella és un vertader orgull poder representar 

Vila-real i la seua gent durant tot un any. 

Diu que espera d’aquesta experiència una vivència única que només passa una vegada en la vida, 

amb la qual es poden fer noves amistats que espera que perduren al llarg dels anys. Són dues 

setmanes molt intenses, però que ens permeten gaudir amb il·lusió de les nostres tradicions i 

recollir vivències que sense ser part de la cort d’honor es desconeixen. 
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AFRA RUBIO BONET 

Afra té 19 anys i és estudiant de batxillerat científic a l’IES Broch i Llop. 

Ha sigut membre del Grup de Danses El Raval, de la Congregació de 

Filles de Maria Immaculada i dels Pastorets i Pastoretes. 

Els actes que destaca són les processons, les ofrenes, la cavalcada, els 

actes taurins i els homenatges tant a les corts d’honor de fa 50 i 25 anys, 

com a l’home i la dona més majors del poble. 

Li agrada l’ambient que es viu les setmanes de festes, l’alegria que tenim 

tots els vila-realencs per celebrar-les i gaudir dels nostres carrers deixant 

aparcada la rutina. També li agrada l’olor a pólvora i la xulla. 

Per a ella, ser escollida és fer realitat la il·lusió que tenia des de xicoteta, quan veia les 

fotografies de sa tia vestida de llauradora, fa ara 25 anys. També farà realitat el desig de pujar 

dalt la carrossa i saludar tot el poble. 

Anima les joves a ser festeres dient: “Si de veritat és la teua il·lusió lluita perquè es faça realitat, 

ja que la vida passa i no et pots quedar amb les ganes de fer alguna cosa, perquè quan vulgues 

potser no podràs”. 
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DANAE NAVARRO ARJONA 
Danae té 19 anys, està estudiant idiomes i es prepara per a la prova 

d’accés a la universitat. Açò ho compagina, a més, amb el treball 

d’auxiliar de seguretat a l’estadi del Madrigal. 

És purissimera i confrare de la Germandat Franciscana de Terra Santa. 

Ressalta amb il·lusió tots els actes que es viuen la setmana de festes, 

on podem passar-ho bé i gaudir intensament de la jornada festiva; però 

destaca, sobretot, l’acte de proclamació de reina i dames. 

El que més li agrada de les festes és l’ambient que es crea de 

companyonia i germanor, perquè la gent és més propensa a la salutació i a passar-s’ho d’allò 

més bé. 

Per a ella, formar part de la cort d’honor és complir el somni que té des de fa molts anys, de 

representar el seu poble i poder mostrar l’agraïment i estima que sent per Vila-real. 

Sap que per ser representant de la seua ciutat, tindrà l’oportunitat de viure d’una forma diferent 

les festes, des de dins, i té clar que és un honor, per això espera estar a l’altura del que això 

significa. 
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MÓNICA FONT GARCÍA 

Mónica té 19 anys i estudia infermeria a la Universitat CEU Cardenal 

Herrera de Castelló. 

És membre de Joventut Carmelita (Jucar) d’on és premonitora i 

col·laboradora de la desfilada anual que l’associació realitza. A més forma 

part de la Congregació de Filles de Maria Immaculada. 

Destaca les ofrenes als patrons, el ball dels pastorets dins la basílica, del 

qual va ser reina de les pastoretes, la cavalcada i la nit de la xulla. També 

la baixada i la pujada de la imatge de la Mare de Déu de Gràcia. 

Destaca en les festes les trobades dels amics a la penya, els actes taurins, 

els concerts, discomòbils, les disfresses. També esmenta el tracte tan proper que les institucions 

tenen aquests dies amb els ciutadans, mitjançant dinars de veïns, penyes i associacions. 

Per a Mónica ser membre de la cort d’honor és un somni que té des que era ben menuda, 

compartit amb sa mare i la seua àvia. Sap que gaudirà de les festes de forma més intensa, perquè, 

a més de viure-les, serà part important d’elles. 

Anima totes les joves a formar part de la cort d’honor dient: “és una oportunitat que no podem 

deixar passar. Pense que és gaudir intensament de les festes del nostre poble, acudint a tots els 

actes, una experiència inoblidable, tant de manera individual com la relació amb la cort d’honor, 

els acompanyants, la Junta de Festes i la ciutadania.”  


